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Björklidens Villaägarförening    
 
Protokoll styrelsemöte nr 2, 2015-05-04             
 
Plats: Annie Bava, Pionvägen 10 
 
Tid: 18.30 till 20.00 
 
Kallade:  Sofia Paulin Fahlström Ordf 

 Annie Bava  Kassör 
  Helena Morein Ledamot 

 Nicklas Haglund Ledamot 
 Markus Tehler Ledamot 

Mattias Eriksson Suppleant 
 Maria Frödin Suppleant 
 

Frånvarande: Nicklas Haglund Ledamot 
Markus Tehler Ledamot 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden	  öppnade	  mötet.	  

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen	  godkändes	  i	  sin	  helhet.	  

3. Val av sekreterare 
Till	  sekreterare	  valdes	  Mattias	  Eriksson.	  

4. Kassören rapporterar 
Vi	  har	  52481kr	  i	  kassan.	  Utgifter	  från	  Slyröjning	  har	  reglerats.	  

5. Grannsamverkan 
Gruppen	  arbetar	  på	  med	  att	  skapa	  lokala	  ”celler”	  för	  varje	  gata.	  	  Respektive	  ”cell”	  ska	  
sköta	  infospridning	  och	  se	  till	  att	  man	  skapar	  rutiner	  för	  att	  meddela	  varandra	  när	  man	  
åker	  bort	  mm.	  Helena	  kollar	  med	  Björn	  så	  att	  hon	  får	  de	  utskick	  som	  gruppen	  gör	  så	  att	  
vi	  i	  styrelsen	  har	  lite	  koll	  och	  kan	  stötta	  gruppen.	  

6. Vårstädning, 10 maj 
Tid	  9:00-‐12:00	  Vi	  avslutar	  med	  korvgrillning.	  
Sofia	  har	  gjort	  schema	  med	  vad	  som	  ska	  göras.	  Vi	  ska	  bl.a.	  kratta	  gräsplanen	  vid	  
boulebanan	  (gamla	  lekparken),	  köra	  bort	  ris	  som	  blev	  kvar	  vid	  röjningen	  vid	  lekparken,	  
plocka	  skräp	  i	  området.	  
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Mattias	  försöker	  engagera	  några	  i	  förväg	  för	  att	  röja	  vid	  badplatsen.	  
Annie	  organiserar	  skräpplockningen	  och	  delar	  ut	  områden.	  
Helan	  organiserar	  arbetet	  vid	  boulebanan.	  
	  
Vi	  har	  kaffe,	  korv	  och	  en	  del	  kakor	  kvar	  sedan	  slyröjningen	  vid	  lekplatsen	  Sofia	  
inventerar	  och	  kompletterar.	  	  

7. 80-års Jubileum 
Kommer	  gå	  av	  stapeln	  13/6.	  Några	  anmälda	  redan.	  Betalning	  gäller	  som	  anmälan!	  
Helena	  och	  Annie	  synkar	  de	  som	  anmält	  på	  FB,	  till	  styrelsen	  och	  på	  blankett	  så	  att	  det	  
stämmer.	  	  
Vi	  bör	  lägga	  ut	  en	  påminnelse	  på	  FB	  igen!	  Sofia	  ordnar	  det.	  	  
Vi	  bör	  ha	  minst	  50	  vuxna	  anmälda	  för	  att	  det	  ska	  bli	  bra.	  

8. Information till medlemmarna 
Sofia	  påminner	  Fia	  att	  ordnar	  skylten	  för	  att	  påminna	  om	  Vårstädningen	  samt	  kanske	  en	  
blänkare	  om	  att	  komma	  ihåg	  att	  anmäla	  sig	  till	  festen.	  Maria	  har	  gjort	  förslag	  på	  utskick	  
till	  nyinflyttade.	  Vi	  läser	  och	  kommenterar	  till	  nästa	  möte.	  	  	  

9. Övriga frågor 
a. Hur	  gör	  vi	  med	  skyltarna?	  Annie	  fotograferar	  skyltarna	  och	  Sofia	  gör	  en	  skrivelse	  

tillsammans	  med	  Mattias.	  
b. Dålig	  asfalt	  på	  vissa	  ställen.	  Frågan	  bordläggs	  p.g.a.	  att	  vi	  inte	  tror	  vi	  kan	  påverka	  

kommunen.	  	  	  	  

10. Nästa möte 
Nästa	  möte	  hålls	  18/5	  18:30,	  Hos	  Annie	  Bava,	  Pionvägen	  10	  
Mötet	  kommer	  primärt	  att	  handla	  om	  beslut/planering	  av	  80-‐års	  Jubileumsfesten.	  

11. Mötets avslutande 
Mötet	  avslutades.	  
 
 


